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Protokół Nr VII/2024 

z sesji Rady Gminy Polanka Wielka, 

która odbyła się w dniu 13 listopada 2024 roku 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Polanka Wielka – Daniel Gałgan.  

W obradach uczestniczyli Radni Rady Gminy Polanka Wielka, trzynastu obecnych 

Radnych zgodnie z dołączoną do protokołu listą obecności. 

 

Nieobecni: Tadeusz Bernaś, Robert Mitera.  
 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 730. Przewodniczący Rady Gminy Daniel Gałgan otwarł obrady 

VII Sesji Rady Gminy Polanka Wielka. Przywitał zebranych na sesji Radnych  

oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie podpisanej listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad sesji 

oraz podejmowanych przez Radę Gminy uchwał. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Polanka Wielka za rok szkolny 

2023/2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Polanka Wielka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Polanka Wielka  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka na 2024 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXX/422/2023 Rady Gminy Polanka Wielka  

z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Polanka Wielka. 

15. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 



2 

 

16. Odpowiedź Wójta na wolne wnioski i zapytania radnych. 

17. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku 

Brak uwag 

Głosowanie: 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedni sesji. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z VI Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 4 Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

1. Uchwała Nr VI/36/2024 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 9 października 2024 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej będącej własnością 

Gminy Polanka Wielka w drodze bezprzetargowej na rzecz osoby fizycznej położonej  

przy ul. Ogrodowej w Polance Wielkiej. 

2. Uchwała Nr VI/37/2024 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 9 października 2024 roku,  

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka na 2024 rok. 

3. Uchwała Nr VI/38/2024 Rady Gminy Polanka Wielka z dnia 9 października 2024 roku,  

w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych. 

 

Wójt poinformował, że uchwały są realizowane. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt wymienił co wydarzyło się okresie międzysesyjnym i jakie są najbliższe plany: 

Na budynku byłego Kółka Rolniczego trwa wymiana poszycia dachowego, co powinno zostać  

zakończone przed zimą. Możliwe, że jeśli warunki pozwolą uda się wykonać elewację.  

Trwa budowa kanalizacji na Górnej Polance. Prace są wykonane mniej więcej na poziomie 

50%. Nawierzchnia ulicy Lipowej jest zdjęta ale na wiosnę zostanie ona odbudowana. 

Końca dobiegają prace projektowe kolejnego etapu kanalizacji na Górnej Polance w wyniku 

których zmieniła się liczba pompowni. Zakładane były dwie a będą cztery ponieważ jest kilka 

miejsc gdzie nie uda się grawitacyjnie odprowadzić ścieków.  

Postępowanie przetargowe na remont urzędu wygrała firma Mazur z powiatu pszczyńskiego. 

Remont rozpocznie się w przyszłym roku. Ta firma wykona również remont cząstkowy szkoły 
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i dach sali gimnastycznej. Firma, która wygrała drugie postępowanie przetargowe ma za 

zadanie m.in. wymianę dachu na budynku PZOZ i remont kaplicy na cmentarzu.  

Lampy doświetlające przejście dla pieszych na folwarku i przy starym kościele nie działają 

ponieważ TAURON nie wykonał jeszcze przyłączy. 

Odbyło się spotkanie z Zarządem Województwa w sprawie zwiększenia popularności 

transportu kolejowego. Jest plan aby zwiększyć infrastrukturę parkingową w pobliżu stacji 

kolejowych. 

Gmina otrzymała drugą część monografii Polanki Wielkiej, kolejne dwa rozdziały mają być 

gotowe przed świętami bożego narodzenia. Gotowe wydanie powinno powstać we wrześniu 

2025 roku. 

Otwarto oferty przetargowe na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Oferta jest 

wyższa o 14-15% niż na ten rok i nie jest ona negocjowana więc trzeba się do tego 

ustosunkować. 

Poprawiono już część chodnika przy ulicy Ogrodowej, którego ubytki zgłaszał  

Radny D. Gałgan. A jeżeli chodzi o dodatkowe oznaczenie przejścia dla pieszych w pobliżu 

skrzyżowania ulic Kasztanowej, Granicznej i Stawową to na razie zostanie ono w takiej postaci 

ponieważ niedawno zostało wykonane doświetlenie przejścia, które znajduje się w sąsiedztwie. 

 
Ad.6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Polanka Wielka za rok 

szkolny 2023/2024.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź pytania do przedstawionej informacji. 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Wsi L. Jurecki 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała zaproponowane stawki 

podatków.  

Przewodniczący D. Gałgan dodał, że dzienna stawka opłaty targowej wynosi przy sprzedaży 

ze straganu, stoiska, pojazdu samochodowego przyczepy samochodowej 30 złotych a z kosza, 

z ręki 20 złotych, inkasentem opłaty jest Pan Stanisław Bagierek. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/39/2024 
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na rok 2025. 

D. Gałgan poinformował, że zaproponowane zostało podwyższenie stawek o 7%, ale nie mniej 

niż 40% stawki maksymalnej, które to stawki nie przekraczają stawek maksymalnych.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/40/2024 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na terenie Gminy Polanka Wielka. 

D. Gałgan poinformował, że zaproponowane zostało również podwyższenie stawek o 7%.    

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/41/2024 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

i najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

D. Gałgan poinformował, że są to umowy dotyczące działalności bankowej, upraw rolnych  

i lokalizacji pojazdu gastronomicznego – sprzedaż lodów.   

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/42/2024 
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Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Polanka 

Wielka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok. 

D. Gałgan poinformował, że jest to uchwała coroczna a podjęcie przedmiotowej uchwały  

przez Rade Gminy Polanka Wielka upoważnia Wójta Gminy Polanka Wielka do ogłoszenia, 

przeprowadzenia i rozstrzygnięcia otwartych konkursów ofert na realizację w 2025 r. 

określonych w Programie zadań priorytetowych Gminy Polanka Wielka oraz zawarcia umów 

z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego wraz z przyznaniem dotacji 

celowych na realizację powyższych zadań. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/43/2024 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Sekretarz U. Potoczny przedstawiła treść petycji (załącznik nr 1 do protokołu). Sekretarz 

poinformowała, że autorzy petycji zostali poinformowani o terminie sesji a sama petycja została 

zamieszczona w BIP. 

M. Pilch przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, (załącznik nr 2  

do protokołu). 

Przewodniczący D. Gałgan poinformował, że Rada zagłosuje nad podjęciem uchwały  

z zapisem „nie zasługuje na uwzględnienie”. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/44/2024 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka  

na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Wsi L. Jurecki 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu 30 października 2024 roku pozytywnie zaopiniowała 

zmiany w Uchwale Budżetowej i WPF.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/45/2024 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Polanka Wielka  

na 2024 rok. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr VII/46/2024 

 

Ad. 15 Wolne wnioski i zapytania radnych. 

Ad. 16 Odpowiedzi Wójta na wolne wnioski i zapytania radnych. 

L. Jurecki poinformował, że przy ulicy Polnej TAURON przycina drzewa, które kolidują  

z liniami energetycznymi, Radny dodał, że po tych pracach pozostały konary do uprzątnięcia  

i zapytał kto to wykona. Kolejną rzeczą, którą Radny podniósł był stan techniczny chodnika 

przy ulicy Polnej.    

Wójt odpowiedział, że te pytania dotyczące przycinki drzew powinny zostać skierowane  

do starostwa. Starosta Oświęcimski był zaproszony na dzisiejszą sesję jednak nie mógł  

się pojawić. Wójt dodał, że nie ma informacji od TAURONU w tym temacie jednak będzie 

rozmawiał o tym z kierownictwem. Jeśli chodzi o chodnik przy ulicy Polnej, Wójt jest 

świadomy złego stanu technicznego jednak na ten moment priorytetem jest chodnik przy ulicy 

Kasztanowej – odcinek od ulicy Spacerowej.  

W. Nikliborc zapytał na jakim etapie jest zmiana miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy.  

Wójt odpowiedział, Pani Ewa Wacowska, której zostało zlecone przygotowanie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy wysłała go do organów opiniujących i czekamy 

na te opinie. 

J. Szabla zwrócił uwagę, iż kolejny raz pomimo zaproszenia nikt z powiatu nie pojawił się na 

sesji, Radny zaproponował, aby w takiej sytuacji wystosować pismo w którym zawarte zostaną 

wszystkie pytania dotyczące również drzew przy ulicy Kasztanowej, które nadal stwarzają 

zagrożenie, dalszego remontu ulicy Słonecznej i przycinki drzew również przy tej ulicy.  

Wójt odpowiedział, że niespełna miesiąc temu odbyła się wizja w sprawie drzew przy ulicy 

Kasztanowej z przedstawicielami RDOŚ i Starostwa Powiatowego w Oświęcimiu. 11 z 12 

drzew zostało zakwalifikowane do wycinki i w przyszłym roku powinno zostać to wykonane.  

Jeśli chodzi o ulicę Słoneczną Wójt poinformował, że był zamysł aby złożyć wniosek na tą 

inwestycje w ramach Funduszu Dróg Samorządowych ale na ten moment Wójt wie, iż został 
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złożony wniosek na remont ulicy Wadowickiej. Fundusz przewiduje środki w wysokości  

40 milionów na województwo, na remonty dróg powiatowych a na remont ulicy Słonecznej  

i Lipowej potrzebne jest około 8 milionów więc jest to niewielki budżet na całe województwo. 

P. Kościelnik poinformował, iż on jest za tym aby wystosować pismo do starostwa. Radny 

dodał, że już jedno pismo w takim charakterze zostało tam wysłane i odpowiedź na nie zajęła 

trzy miesiące a jej treść jest bardzo lakoniczna wiec na pewno będzie kontynuacja 

korespondencji dlatego warto zawrzeć w niej kolejne pytania.  

 

Ad. 17 Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady                 

VII sesji Rady Gminy Polanka Wielka. 

Godzina zakończenia sesji:823. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Daniel Gałgan 

Protokołowała: Aneta Zemła 

 


